
Protokół Nr XXVIII/2021
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 28 stycznia 2021 r.,
 w Sali Widowiskowej Ziębickiego Centrum Kultury w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:14

Godzina zakończenia: 15:37

Obecni radni: 15

Nieobecni radni: 0

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Dyrektor GCEiS A. Regner

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Agata Sobków otworzyła obrady XXVIII  sesji  Rady Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych radnych oraz gości.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany.

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej.

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie postępowania rekrutacyjnego w roku szkolnym

2021/2022  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  do  publicznych  szkół



podstawowych na terenie Gminy Ziębice.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia w roku szkolnym 2021/2022 kryteriów

lokalnych  naboru  wraz  z  liczbą  punktów  do  publicznych  przedszkoli,  oddziałów

przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz  publicznych  innych  form  wychowania

przedszkolnego  prowadzonych  przez  Gminę  Ziębice  na  drugim  etapie  postępowania

rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2021 planu dofinansowania form

doskonalenia  zawodowego  nauczycieli,  maksymalnej  kwoty  dofinansowania  opłat  za

kształcenie oraz formy i specjalności kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest

przyznawane  w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Ziębice.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na

I półrocze 2021 roku.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Ziębice do Stowarzyszenia

Dolnośląska Organizacja Turystyczna we Wrocławiu.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 100/VIII/2019 Rady Miejskiej

w Ziębicach z dnia 26 września 2019 r. ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa

Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.: „Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 wraz

z budową chodnika w m. Ziębice.”

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ziębice dotacji na prace

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru

zabytków lub znajdującym się  w gminnej  ewidencji  zabytków, usytuowanym na terenie

Gminy Ziębice.

12. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

13. Informacja Przewodniczącej Rady.

14. Interpelacje, wnioski i zapytania.

15. Zamknięcie sesji.             

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

* zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030, 

* zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.



→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2021-2030. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

1 z Radnych z powodów technicznych nie oddał głosu. 

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

2 Radnych z powodów technicznych nie oddało głosów. 

Ogłoszono krótką przerwę techniczną. 

Przyjęcie zmienionego porządku obrad.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zmieniony porządek obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII Sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu i  mieli  czas na zapoznanie się z nim. Przewodnicząca spytała,  czy ktoś wnosi uwagi

i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  postępowania  rekrutacyjnego  w  roku  szkolnym

2021/2022 dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem do publicznych szkół podstawowych na

terenie Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.



Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 256/VIII/2021 ws. postępowania

rekrutacyjnego w roku szkolnym  2021/2022 dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem

do publicznych szkół podstawowych na terenie Gminy Ziębice.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  określenia  w  roku  szkolnym 2021/2022  kryteriów

lokalnych naboru wraz z  liczbą punktów do publicznych przedszkoli,  oddziałów przedszkolnych

w  szkołach  podstawowych  oraz  publicznych  innych  form  wychowania  przedszkolnego

prowadzonych  przez  Gminę  Ziębice  na  drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  oraz

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 257/VIII/2021 ws.  określenia

w  roku  szkolnym  2021/2022  kryteriów  lokalnych  naboru  wraz  z  liczbą  punktów  do

publicznych  przedszkoli,  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych  oraz

publicznych innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Ziębice na

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia

tych kryteriów.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok 2021 planu dofinansowania form

doskonalenia zawodowego nauczycieli,  maksymalnej  kwoty dofinansowania opłat  za kształcenie

oraz  formy  i  specjalności  kształcenia  nauczycieli,  na  które  dofinansowanie  jest  przyznawane

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor GCEiS A. Regner. 

Radny M. Jaźwiec zapytał jakie było (procentowe) wykorzystanie środków w ubiegłych latach?

Główna  Księgowa  L.  Nowak  odpowiedziała,  że  ubiegły  rok  był  specyficzny,  a  wykorzystanie

środków wynosiło około 50-60 %. 



Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 258/VIII/2021 ws. ustalenia na

rok 2021 planu dofinansowania form doskonalenia  zawodowego nauczycieli,  maksymalnej

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie oraz formy i specjalności kształcenia nauczycieli,

na które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez

Gminę Ziębice.

14:42- wyszedł p. A. Regner

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I

półrocze 2021 roku.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Jaźwiec. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 259/VIII/2021 ws. zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2021 roku.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Ziębice  do  Stowarzyszenia

Dolnośląska Organizacja Turystyczna we Wrocławiu.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja  Oświaty,  Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  wydała  opinię  pozytywną  o  projekcie

uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę nr 260/VIII/2021 ws. przystąpienia

Gminy Ziębice do Stowarzyszenia Dolnośląska Organizacja Turystyczna we Wrocławiu.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 100/VIII/2019 Rady Miejskiej

w  Ziębicach  z  dnia  26  września  2019  r.  ws.  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa



Dolnośląskiego  w  celu  realizacji  zadania  pn.:  „Przebudowa  drogi  wojewódzkiej  nr  395  wraz

z budową chodnika w m. Ziębice.”

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  261/VIII/2021  ws.  zmiany

uchwały  nr  100/VIII/2019  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  z  dnia  26  września  2019  r.  ws.

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.:

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 wraz  z budową chodnika w m. Ziębice.”

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2021-2030.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  262/VIII/2021  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2021-2030.

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak i poinformowała o autopoprawkach. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  263/VIII/2021  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2021 rok.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Ziębice dotacji  na prace

konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru

zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej  ewidencji  zabytków,  usytuowanym  na  terenie  Gminy



Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz. 

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  15  radnych  15  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 264/VIII/2021 ws.  udzielenia

przez Gminę Ziębice dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane

przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  lub  znajdującym  się  w  gminnej  ewidencji

zabytków, usytuowanym na terenie Gminy Ziębice.

14. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Radny W. Iskra zapytał o temat rozmowy z delegacją OSP Wigańcice i Witostowice.

Burmistrz  odpowiedział,  że  jednostki  przedstawiają  swoje  pomysły  i  zapotrzebowanie.

W Wigańcicach chodziło o kontynuację prac remontowych w remizie, gdzie w tym budynku działa

również koło gospodyń wiejskich.  Witostowice zawnioskowały o wymianę auta  w najbliższych

latach. 

Radny M. Kuriata zapytał o spotkanie z p. Dyrektor szkoły oraz Radnymi Powiatu. 

Burmistrz odpowiedział, że spotkanie dotyczyło realizacji programów unijnych. 

Radna A. Sobków zapytała o zapowiadany Inkubator przedsiębiorczości.

Burmistrz odpowiedział, że nabór na dofinansowanie zawiera inne warunki niż do tej pory, a Urząd

przygotowywał się na podstawie wcześniejszych. Skierowano protest do Marszałka Województwa

i prośbę o przywrócenie dotychczasowych zasad. 

Radny M. Kuriata zapytał o spotkanie z firmą projektującą nici światłowodowe na terenie naszej

Gminy. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  na  terenie  gminy działają  firmy realizujące  projekt  inwestycji  celu

publicznego – linii światłowodowej, w związku z tym często pojawiają się jakieś problemy, czy to

techniczne, czy z realizacją, czy nawet jednolitą dokumentacją. 



15. Informacja Przewodniczącej Rady.

Do Biura Rady Miejskiej wpłynęły m. in. pisma: 

– sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli

– skarga na Kierownika MGOPS

– plany pracy Komisji na I półrocze 

Przewodnicząca  dodał,  że  uczestniczyła  w  podsumowaniu  projektu  ORCD  oraz  spotkaniu

z Wicewojewodą ws. pomocy Straży Pożarnej w narodowym szczepieniu. 

16. Interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny W. Iskra zapytał konkrety co do akcji pomocy jednostek OSP przy szczepieniach.

Burmistrz odpowiedział, że Urząd żadnej takiej oficjalnej informacji nie otrzymał. Prawdopodobnie

odpowiada za tę akcję Komenda Powiatowa, natomiast urząd nie zna szczegółów. 

Radny M. Kuriata odczytał pismo mieszkańców ul. Piaskowej ws. oświetlenia. 

17. Zamknięcie sesji.             

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XXVIII  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


